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Protokół nr 3/2023                                                                                                 

z posiedzenia L Sesji zwyczajnej                                                                          
VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

WAK.0002.3.2023 

L Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 27 marca 2023 roku odbyła się w auli 

Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 27 marca 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:04 tego samego 

dnia.  

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Antoni Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 

23. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz             

na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest 

przed wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest 

związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 

wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu - nie wpłynął żaden wniosek z propozycją wprowadzenia 

zmian. Zapytał, czy w chwili obecnej któryś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie 

dotyczące porządku obrad. W związku z brakiem uwag, Pan Leszek Smuniewski stwierdził,                    

że porządek obrad został zaakceptowany. 

Kolejno Przewodniczący Rady powiedział, że w dniu dzisiejszym zostaną wręczone 

stypendia sportowe za 2022 rok dla najlepszych sportowców z terenu Powiatu 

Legionowskiego.  

Zwrócił się z prośbą do Wicestarosty Legionowskiego o wprowadzenie do tematu. 

Pan Konrad Michalski powiedział, że corocznie wręczane są stypendia dla wybitnie 

uzdolnionych sportowców, którzy odnoszą sukcesy. Dodał, że do Starostwa Powiatowego 

w Legionowie w tym roku wpłynęło 27 prawidłowo złożonych wniosków o stypendium. 

Budżet powiatu na ten cel wynosi 10.500,00 zł. Zaznaczył, że stypendia przyznawane są 

zgodnie z uchwałą Nr 151/XXIII/2016 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 25 listopada 2016 

roku, w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania, pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe. Pan Konrad 

Michalski powiedział, że stypendium sportowe jest wyrazem uznania dla reprezentowanego 

przez zawodnika poziomu sportowego i jego osiągnięć w danej dziedzinie sportowej oraz 

forma pomocy dla podniesienia poziomu wyszkolenia. Dodał, że stypendium może być 

przyznane jedynie za wyniki sportowe w ogólnopolskim lub międzynarodowym 

współzawodnictwie w roku poprzednim.  

Kolejno odczytał stypendystów za rok 2022: 

1) Pani Patrycja B.; 

2) Pan Michał P.; 

3) Pan Kamil O.; 

4) Pani Paulina S.; 

5) Pan Lech K.; 

6) Pan Igor S.  

Stypendia zostały wręczone przez Starostę Legionowskiego Pan Sylwestra Sokolnickiego      

i Przewodniczącego Rady Pana Leszka Smuniewskiego. 
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Przewodniczący Rady życząc wszystkim wyróżnionym kolejnych sukcesów, złożył 

gratulacje i podziękował za postawę, która może być wzorem dla młodego pokolenia.  

Na sali rozległy się brawa. 

 

 

3. Podziękowanie za organizację i wspieranie bezinteresownej działalności 

społecznej i charytatywnej na terenie powiatu. 

Przewodniczący Rady powiedział, że to już kolejna Sesja Rady Powiatu w 

Legionowie, na której goszczą osoby, które w ostatnim czasie wykazały olbrzymie serce i 

wrażliwość oraz wielką empatię jeżeli chodzi o krzywdę ludzką i bardzo często anonimowo 

i bezinteresownie wspierają wszelkie działania, a nawet są ich inicjatorami.    

Zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Kultury i Promocji o przedstawienie gości. 

Pani Joanna Kajdanowicz poprosiła Przewodniczącego Rady Pana Leszka Smuniewskiego,  

Starostę Legionowskiego Pana Sylwestra Sokolnickiego o wręczanie podziękowań. Kolejno 

odczytała osoby wyróżnione. 

1) Pani Elżbieta Z.; 

2) Pani Grażyna O.; 

3) Pani Marta Sz.; 

4) Pan Jarosław W.; 

5) Pan Maciej A.; 

6) Państwo Jarosław i Teresa P.; 

7) Pani Justyna Ch.; 

8) Pan Andrzej K.; 

9) Pani Agnieszka Z.; 

10) Pan Dariusz B.; 

11) Pan Adam K.; 

12) Pani Magdalena K.; 

13) Siostra Jolanta G.; 

14) Pan Mariusz G.; 

15) hm Maciej M.; 

16) Ksiądz prałat Tomasz Ch.; 

17) Ksiądz Piotr G.; 

18) Pan Piotr R.; 

19) Pan Artur A.; 

20) Pan Andrzej P.; 

21) Pan Jerzy Z.; 

22) Pani Edyta R.; 

23) Pan Dariusz Z.; 

24) Pan Dominik B.; 

25) Pan Konrad C.; 

26) Pan Tomasz W.; 

27) Pani Aleksandra Sz.; 

28) Pan Mariusz B.; 

29) Pani Agnieszka R.; 
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30) Pani Anna L.; 

31) Pani Dorota K.; 

32) Pan Mariusz S.; 

33) Pani Mariola M.; 

34) Pan Krzysztof D.; 

35) Pan Hubert C.; 

36) Pan Krzysztof R.; 

37) Pani Emma Cz.; 

38) Pani Joanna G.; 

39) Pani Marianna C.; 

40) Pani Monika Ś.; 

41) Pani Joanna B.; 

42) Pani Marta K.; 

43) Pani Sofija A.; 

44) Pani Grażyna P.; 

45) Pani Ewa B.; 

46) Pan Mieczysław W.; 

47) Pani Alicja K.; 

48) Pan Roman G.; 

49) Pani Barbara M.; 

50) Pan Wojciech K.; 

51) Pani Marzena L.; 

52) Pan Paweł S.; 

53) Pani Katarzyna K.; 

54) Pani Renata M.; 

55) Pan Jakub B.; 

56) Pan Marek B.; 

57) Pani Anna S.; 

58) Pani Hanna S.; 

59) Pani Angelika G.; 

60) Pan Sławomir J.; 

61) Pan Kamil R. 

Przewodniczący Rady jeszcze raz złożył wszystkim serdeczne podziękowania za okazywaną 

pomoc. Złożył podziękowanie również radnym, którzy byli zaangażowani w pomoc dla 

Uchodźców 

 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 24.02.2023 r. do dnia 

23.03.2023 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

 

1) Apel Nr LII/1/2023 Rady Powiatu w Zwoleniu w sprawie wprowadzenia 

systemowych rozwiązań w obszarze ochrony zdrowia – stanowi załącznik nr 4 

do protokołu; 

2) pismo skierowane przez Starostę Legionowskiego do Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w Warszawie, w sprawie udzielenia informacji, dotyczącej 
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etapu postępowania administracyjnego w  sprawie wydania decyzji                         

o środowiskowych uwarunkowaniach dla realizacji inwestycji pn. „Rozbudowa 

prawego wału przeciwpowodziowego rzeki Wisły na odcinku Jabłonna Nowy 

Dwór Mazowiecki” – stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

3) odpowiedź na pytanie, które zostało zadane na posiedzeniu Komisji Rodziny, 

Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 20 lutego – stanowi załącznik nr 6             

do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski dodał, że odpowiedź została przekazana 

Przewodniczącej komisji oraz Pani Aleksandrze Bednarek i Pani Agnieszce 

Borkowskiej; 

4) informacja od Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Tomasza Talarskiego 

o planowanym przeprowadzeniu kontroli problemowej w Wydziale Strategii, 

Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy w Starostwie Powiatowym w Legionowie,          

w zakresie organizacji, zarządzania i finansowania publicznego transportu 

zbiorowego na terenie Powiatu Legionowskiego w latach 2020 – 2022 – stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu; 

5) petycja w sprawie zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej transplantacji 

wśród lokalnej społeczności; 

Pan Leszek Smuniewski zaznaczył, że petycja została skierowana do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji; 

6) pismo od Prezesa Zarządu Związku Powiatów Polskich informujące o tym,              

że do 10 kwietnia br. trwa coroczny nabór wniosków w ramach programu 

Komitetu Regionów UE „Młodzi Demokratycznie Wybrani Politycy” – stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

Pan Leszek Smuniewski zachęcił Radnych do zapoznania z tym pismem, 

szczególnie tych, którzy nie ukończyli 40. roku życia, ponieważ to do nich 

skierowany jest ten program; 

7) protokół z kontroli problemowej w Wydziale Inwestycji i Remontów w Starostwie 

Powiatowym w Legionowie, przeprowadzonej przez Komisje Rewizyjną – stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu ; 

8) zaproszenie od Starosty Legionowskiego na uroczyste przekazanie                       

do użytkowania przebudowanego odcinka drogi powiatowej Nr 1801W – od drogi 

wojewódzkiej Nr 632 do drogi wojewódzkiej Nr 622, na odcinku Zabłocie – 

Stanisławowo w Gminie Serock – stanowi załącznik nr 10 do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski dodał, że zaproszenie zostało przesłane Radnym drogą 

elektroniczną; 

9) prośba Prezesa UKS Delfin Legionowo o podziękowanie na Sesji mieszkańcowi 

powiatu za wybitne osiągnięcia – stanowi załącznik nr 11 do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że prośba została spełniona, ponieważ 

dotyczyła uhonorowania Pana Michała P.; 

10) prośba Pani Maliny W. o wsparcie finansowe– stanowi załącznik nr 12                 

do protokołu; 

11) zaproszenie na Marsz Kolorowej Skarpetki, który odbył się w dniu 21.03.br. – 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że zaproszenie zostanie przesłane Radnym 

drogą elektroniczną; 

Przewodniczący Rady powiedział, że wszystkie pisma dostępne są w Biurze Rady, zachęcał 

do zapoznania się z nimi. 
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Dodał, że kolejna Sesja Rady Powiatu w Legionowie planowana jest w dniu 24 kwietnia br. 

 

 

 

5. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

 

Starosta Legionowski powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące pracy Zarządu 

Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego w Legionowie Radni otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu 

Następnie przedstawił prezentację na temat najważniejszych, bieżących prac na terenie 

Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Nadmienił, że jeżeli są pytania, to oczywiście zostaną udzielone odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie sprawozdania i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Mirosław Kado nawiązał do budowy ronda w Łajskach. Powiedział, że mieszkańcy 

zwracają uwagę, że w godzinach popołudniowych będzie bardzo utrudniony wjazd na to 

rondo od strony Michałowa Reginowa. Zasugerował, że to rondo trzeba tak zaplanować, 

aby umożliwić samochodom przejazd ulicą wojewódzką w stronę Nowego Dworu Maz.             

i Nasielska. 

Starosta Legionowski odpowiedział, że rozmowy w tym temacie odbyły się zarówno               

w Gminie Wieliszew jak i w Starostwie Powiatowym w Legionowie z Mazowieckim Zarządem 

Dróg Wojewódzkich na temat różnych rozwiązań, np. sygnalizacji świetlnej, dwóch małych 

rond. Ostatecznie grono fachowców z tego zakresu uznało, że najlepszym rozwiązaniem 

dla tej inwestycji będzie budowa ronda o dużej średnicy 30 – 35 metrów. Pozwoli to na to, 

aby duża ilość pojazdów będzie mogła równocześnie wjeżdżać na rondo.      

Pan Wiesław Smoczyński zapytał jak wygląda obecna sytuacja z budową ronda na 

skrzyżowaniu drogi Nr 632 z ul. Słoneczną w Stanisławowie Pierwszym? Dodał, że w tej 

inwestycji mają udział trzy podmioty – Powiat Legionowski, Gmina Nieporęt                              

i Województwo. 

Pan Sylwester Sokolnicki odpowiedział, że projekt tej inwestycji został wykonany i Wójt 

Gminy Nieporęt  lub MZDW uzyskał już prawdopodobnie pozwolenie na budowę tego ronda. 

Dodał, że trudno jest mu się odnieść, ponieważ powiat nie jest inwestorem tej inwestycji. 

Zaznaczył, że może uzyskać aktualne informacje od MZDW i przekazać radnemu. Kolejno 

wyraził nadzieję, że ta inwestycja będzie realizowana.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 
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6. Bezpieczeństwo publiczne w Powiecie Legionowskim - sprawozdanie Prezesa 

Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP za rok 2022. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Prezesa Zarządu Powiatowego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych RP o przedstawienie sprawozdania za 2022 rok. 

Pan Krzysztof Goślicki omówił prezentację – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie sprawozdania i zaproponował 

dyskusję. Dodał, że większość jednostek OSP funkcjonujących na terenie Powiatu 

Legionowskiego ma już przeszło stuletnią tradycję. Najstarsza OSP Serock ma 142 lata. 

Więc to chyba najstarsze stowarzyszenia, które działają bez przerwy, często związane 

również z tradycjami rodzinnymi.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że młodzieżowe drużyny pożarnicze to wyróżnik 

powiatu. Ostatnio odbyły się w Wieliszewie zorganizowane przez OSP Wieliszew 

Ogólnopolskie Zawody Sportowo – Pożarnicze dla drużyn młodzieżowych. Dodał,                  

że siedziby OSP, które są co roku modernizowane, to działalność nie tylko ratownicza 

pożarnicza, ale skupia wokół siebie środowisko lokalne. Wyraził słowa uznania dla 

omawianej działalności.        

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że jest zachwycona postawą ludzi, którzy poza 

swoimi zawodowymi zobowiązaniami, pomagają ochotniczo innym. Dodała,                            

że zaimponowało jej, że w drużynie w Wieliszewie jest dużo dziewcząt. 

Zapytała co dla jednostki OSP oznacza wpisanie jej do rejestru KSRG? 

Pan Krzysztof Goślicki odpowiedział, że oprócz prestiżu to także szereg obowiązków. 

Jednostka włączona do KSRG musi spełniać określone kryteria i zachować określony poziom 

wyszkolonych ratowników, którzy są zawsze gotowi podjąć działania w bardzo szerokim 

spektrum. Dodał, że obecnie OSP to nie tylko udział w akcjach gaszenia pożarów,                 

ale również np. działania medyczne. Poza tym jednostka musi posiadać odpowiedni poziom 

wyposażenia. Dodał, że jeżeli chodzi o gratyfikację, to jedynie w przypadku podziału dotacji 

z budżetu państwa w ramach KSRG, jednostka otrzymuje środki finansowe.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady jeszcze raz podziękował za 

działalność OSP, za ciężką pracę, za gotowość. Następnie przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad.  

   

 

 

7. Bezpieczeństwo sanitarne – sprawozdania z działalności za rok 2022: 

a) Inspekcji sanitarnej; 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej w Legionowie o przedstawienie sprawozdania z działalności w roku 2022. 

Pani Sylwia Patejuk przedstawiła prezentację – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję, w której 

kolejno udział wzięli. 

Pan Leszek Smuniewski zapytał o postępowanie mandatowe. Jakie wnioski są kierowane 

do Mazowieckiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Warszawie?  

Pani Sylwia Patejuk powiedziała, że jeżeli chodzi o kompetencje Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego do którego są składne wnioski o ukaranie, to dotyczą one tylko obiektów 

żywieniowych, które prowadzą działalność bez stosownego pozwolenia, bądź rozszerzają 

działalność bez zgody Powiatowego Inspektora Sanitarnego.    

Pan Mirosław Kado zapytał o nadzór nad jakością wody. Jaki jest cel badania wody                   

z Wodociągu Północnego oraz co by się wydarzyło, gdyby Inspektor Sanitarny uznał,              

że woda nie nadaje się do spożycia?  

Pani Sylwia Patejuk powiedziała, że na terenie Powiatu Legionowskiego jest pod nadzorem 

tylko ujęcie Wodociągu Północnego, w związku z tym, Powiatowy Inspektor Sanitarny nie 

posiada kompetencji do tego, aby oceniać zdatność wody do spożycia w wodociągu. Woda 

badana jest tylko pod kątem stosowanych do jej uzdatniania technologii.  

Następnie Pan Mirosław Kado zapytał o szczepienia na pneumokoki i wyszczepialność wśród 

uchodźców. Dlaczego akurat na pneumokoki jest ona wysoka? Czy jest to związane z tym, 

że ostatnio jest to bardzo reklamowana szczepionka, czy z innych względów?  

Pani Sylwia Patejuk powiedziała, że trudno odpowiedzieć jednoznacznie na to pytanie. 

Dodała, że być może punkty szczepień posiadają taką informację. Nadmieniła, że kalendarz 

szczepień dla każdego uchodźca układany jest indywidulanie. 

Pan Leszek Smuniewski podziękował za pracę, szczególnie w ostatnich latach. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego podpunktu porządku obrad.   

 

b) Inspekcji weterynaryjnej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Powiatowego Lekarza Weterynarii             

o przedstawienie sprawozdania z działalności w 2022 roku. 

Pan Maciej Wierzchoń przedstawił sprawozdanie – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję, w której 

kolejno udział wzięli. 

Pan Leszek Smuniewski odniósł się do wypowiedzi Pana Macieja Wierzchonia na 

poprzedniej Sesji dotyczącej dzików. Zapytał, czy jest jakieś ryzyko związane z coraz 

większą populacją dzika? Czy w ostatnim czasie gminy podjęły jakieś rozmowy i działania 

w zakresie zainicjowania procedury odstrzału sanitarnego? 
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Pan Maciej Wierzchoń powiedział, że żadna z gmin nie podjęła działań, ani w zakresie 

odstrzału, ani odłowu. 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że na terenie Legionowa pojawia się coraz więcej 

dzików, ale ten problem występuje również w innych gminach. Dodała, że zwróciła się do 

Prezydenta o taki odstrzał, albo przynajmniej próbę i nawiązanie kontaktu z Panem 

Maciejem Wierzchoniem. Zaznaczyła, że otrzymała odpowiedź, „że to nie gmina, że może 

ktoś inny”.  

Pan Maciej Wierzchoń powiedział, że nie widzi innej metody radykalnego spadku pogłowia 

dzików na terenach zabudowanych, niż ich wyłapywanie i zabijanie.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że na poprzedniej Sesji była mowa o tym, że najlepiej 

gdyby to gmina wystąpiła z wnioskiem o odłów, czy odstrzał sanitarny, wtedy może być to 

finansowane przez Powiatowego Lekarza Weterynarii. Zapytał, czy to tylko i wyłącznie 

należy do kompetencji gmin? 

Pan Maciej Wierzchoń powiedział, że wydaje mu się, że tylko gminy, ponieważ NIK 

stwierdziła, że należy to do zadań własnych gminy.  

Pan Leszek Smuniewski zwrócił się do Starosty Legionowskiego, mówiąc że problem jest 

na tyle duży i będzie jeszcze narastał, więc może na spotkaniu z władzami gmin należałoby 

poruszyć ten temat i zasugerować o możliwości działań przez gminy i o tym, że Powiatowy 

Lekarz Weterynarii może te działania finansować.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady jeszcze raz podziękował    

za omówienie sprawozdania i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

8. Ochrona konsumentów na terenie Powiatu Legionowskiego – zapoznanie           

ze sprawozdaniem Powiatowego Rzecznika Konsumentów za rok 2022. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Powiatowego Rzecznika Konsumentów 

w Legionowie o przedstawienie sprawozdania z działalności w 2022 roku. 

Pani Agnieszka Załuska powiedziała, że szczegółowe informacje dotyczące pracy Rzecznika 

zawarte są w „Sprawozdaniu z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów                  

w Legionowie w roku 2022” – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Kolejno przedstawiła „Statystykę Porad i Wystąpień konsumenckich w 2022 roku” – 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję, w której 

kolejno udział wzięli. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że wielokrotnie spływają do niego podziękowania za 

pracę Pani Agnieszki Załuskiej. Dodał, że problemów jest mnóstwo i nie w każdej sytuacji 
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można pomóc, ale zaangażowanie i próby znalezienia najlepszego rozwiązania są 

doceniane. Za to wszystko złożył również podziękowanie w imieniu własnym.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że funkcja Rzecznika jest sprawowana jednoosobowo. 

Zapytał, co w przypadku, kiedy Rzecznik Powiatowy idzie na urlop? Kto w tym czasie 

udziela porad mieszkańcom? 

Pani Agnieszka Załuska powiedziała, że już kilka lat temu została przyjęta taka praktyka, 

że w takim przypadku, mieszkańcy powiatu są wspierani przez Rzecznika z sąsiedniego 

powiatu. Dodała, że funkcjonuje również ogólnopolska infolinia konsumencka na której 

również mieszkańcy mogą uzyskać informacje.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady jeszcze raz podziękował   

za omówienie sprawozdania i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zwolnienia 

samorządowego zakładu budżetowego – Powiatowego Centrum Integracji 

Społecznej w Legionowie z obowiązku wpłaty części nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu Powiatu Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego       

o omówienie projektu uchwały. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo informacje zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 27.03.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zwolnienia samorządowego 

zakładu budżetowego – Powiatowego Centrum Integracji Społecznej w Legionowie                 

z obowiązku wpłaty części nadwyżki środków obrotowych do budżetu Powiatu 

Legionowskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 
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Wiesław Antoni Smoczyński, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, 

Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Smuniewski 

Uchwała Nr 322/L/2023 Rady Powiatu w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego – Powiatowego Centrum Integracji Społecznej w Legionowie z obowiązku 

wpłaty części nadwyżki środków obrotowych do budżetu Powiatu Legionowskiego - stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                  

Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r.                

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2023. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli.  

Pan Mirosław Kado zapytał o poradnie psychologiczno – pedagogiczne. Dlaczego jedna         

z poradni ma zmniejszenie środków?  

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że wynika to z przeliczenia, w zależności od tego 

jakie są potrzeby jednostki.   

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 
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Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroc 

Uchwała Nr 323/L/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę Nr 308/XLIX/2022 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2023 – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                    

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2023-2043. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,       

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023 – 2043. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 27.03.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023-2043. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Uchwała Nr 324/L/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023-2043 – stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań 

realizowanych przez Powiat na rzecz osób niepełnosprawnych finansowanych 

lub dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych na te zadania. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Legionowie o omówienie projektu uchwały. 

Pani Magdalena Jagnyziak przedstawiła dane zawarte w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Dodała, że odpowiadając na pytanie Pana Leszka Smuniewskiego, które zostało zadane na 

posiedzeniu Komisji Budżetowej, informuje, iż w zakresie wzrostu środków procentowo w 

stosunku do roku ubiegłego, w tym roku środki zostały zwiększone ok 9% na warsztaty 

terapii zajęciowej, a na pozostałe zadania ok 6%.  

Nadmieniła, że Komisja Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych  i Komisja Budżetowa oraz 

Zarząd Powiatu w Legionowie, pozytywnie zaopiniowały omówiony projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań realizowanych 

przez Powiat na rzecz osób niepełnosprawnych finansowanych lub dofinansowanych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości 

środków przeznaczonych na te zadania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Szczepański 

Uchwała Nr 325/L/2023 Rady Powiatu w sprawie określenia zadań realizowanych przez 

Powiat na rzecz osób niepełnosprawnych finansowanych lub dofinansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków 

przeznaczonych na te zadania - stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Miasta i Gminy Serock. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wicestarosty o omówienie projektu 

uchwały. 

Pan Konrad Michalski powiedział, że omawiana uchwała dotyczy udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta i Gminy Serock w wysokości 5.000,00 zł,     

z przeznaczeniem na organizację imprezy sportowej pn. „VII Mistrzostwa Powiatu 

Legionowskiego dzieci i młodzieży w biegach ulicznych”. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 27.03.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej   

dla Miasta i Gminy Serock. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Cichocki 

Uchwała Nr 326/L/2023 Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej              

dla Miasta i Gminy Serock - stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2023 – 2026 dla Powiatu 

Legionowskiego”. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Kultury i Promocji 

o omówienie projektu uchwały. 
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Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że obowiązek sporządzenia Powiatowego Programu 

Opieki nad Zabytkami nakłada na powiat Ustawa o ochronie zabytków i opiece nad 

zabytkami. Dodała, że Program ten jest przyjmowany uchwałą rady powiatu, po uzyskaniu 

opinii wojewódzkiego konserwatora zabytków.    

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Leszek Smuniewski zapytał, czy w stosunku do programu, którego realizacja została 

zakończona, w obecnym są zawarte jakieś znaczące zmiany?  

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że Program ma dwa priorytety i wzorem poprzednich 

Programów skupienie jest bardziej na tych działaniach miękkich, ponieważ powiat nie jest 

właścicielem żadnego obiektu zabytkowego, zatem nie może podjąć działań polegających 

np. na jego renowacji, czy remoncie. 

Pan Mirosław Kado zapytał, czy w porównaniu z poprzednimi latami ten rejestr się roszerza, 

czy są jakieś nowe zabytki? 

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że szczegółowe informacje w tym zakresie zostaną 

przekazane w sprawozdaniu z realizacji Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami. 

Pani Agnieszka Powała powiedziała, że projekt tej uchwały został omówiony i zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury i Sportu. Dodała, że projekt tej uchwały był 

wspierany przez Radnego Pana Jacka Szczepańskiego, za co złożyła serdeczne 

podziękowanie.   

 

Pani Joanna Kajdanowicz złożyła również podziękowanie Panu Jackowi Szczepańskiemu          

i całemu zespołowi Muzeum Historycznego za wsparcie .  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu 

Opieki nad Zabytkami na lata 2023 – 2026 dla Powiatu Legionowskiego”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 
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Uchwała Nr 327/L/2023 Rady Powiatu w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu 

Opieki nad Zabytkami na lata 2023 – 2026 dla Powiatu Legionowskiego” - stanowi 

załącznik nr 26 do protokołu.  

 

 

15. Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z XLIX Sesji Rady Powiatu, która 

odbyła się w dniu 30.01.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz 

ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Stankiewicz 

 

Przewodniczący Rady potwierdził, że protokół z XLVIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 

 

16. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pani Izabela Kownacka zwróciła się z prośbą, aby można było jeszcze na kolejnej 

Sesji składać podziękowania za pomoc charytatywną mieszkańcom Gminy Wieliszew.  

Kolejno Pani Izabela Kownacka nawiązała do tematu szybkiej kolei. Dodała, że 13 marca 

odbyło się porozumienie samorządowców, którzy byli przeciwni utworzeniu korytarza 

Numer 4 i numer 6. Zaznaczyła, że nie chodzi o to, że są oni przeciwni w ogóle szybkiej 

kolei na terenie powiatu, ale chcą, aby kolej była po starym torze. Dodała, że można 

również podpisać deklarację, którą Radna ma przygotowaną i zaprasza do podpisania.    

Pan Michał Stalmach na prośbę Pani Izabeli Kownackiej przedstawił proponowane korytarze 

szybkiej kolei. 
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Pan Leszek Smuniewski powiedział, że jest to problem, który wzbudza dużo emocji 

społecznych. Dotyczy to trzech gmin Powiatu Legionowskiego. Dodał, że jest to problem 

nad którym Rada Powiatu powinna się pochylić, ale w trybie jaki jest przyjęty i jak to zrobiły 

samorządy szczebla gminnego, czyli poprzez wypracowanie przemyślanego stanowiska 

przez właściwą komisję. 

Pan Robert Wróbel powiedział, że chciałby poprzeć wypowiedź Pani Izabeli Kownackiej             

i również uważa, że Rada Powiatu powinna wyrazić swój głos w tej sprawie.    

Pan Mirosław Kado powiedział, że zgadza się z przedmówcami. Powiedział, że konsultacje 

powinny trwać długo, aby można było wypracować takie rozwiązania, które będą 

satysfakcjonowały praktycznie wszystkich.    

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że wstępnie zostało ustalone, że na najbliższym 

posiedzeniu Komisji Rozwoju ten temat zostanie omówiony. 

 

 

 

 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski  

 

Protokół przygotowała Agata Szraga 


